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Zápis z jednání komise rady města 
Pro sport a tělovýchovu 

č. 01/25 

Den konání 2. dubna 2025 

Místo konání MÚ Litomyšl 

Čas  Od 15.30 Do 17.00  

     

Přítomnost členů komise Petr Fila přítomen 

Josef Štefl přítomen 

Věra Janečková přítomna 

Matěj Bažant přítomen 

Ondřej Sychra omluven 

Martin Šorf  přítomen 

Přítomnost pracovníka MěÚ Milada Nádvorníková přítomna 

Přítomnost dalších osob  
 

 

  

  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy + představení programu setkání 

2. Dotace 2025 – na podporu provozu, činnosti a individuální dotace 

3. Dětská hřiště a sportoviště 

4. Diskuse  
 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Průběh jednání: 
Členové komise byli seznámeni s celkovým objemem prostředků na podporu sportu 
na kapitole 08 na rok 2025.   
Dotační program na podporu sportovní činnosti -   1 400 tis. Kč 
Dotační program na podporu provozních výdajů  -  1 300 tis. Kč 
Individuální dotace –      250 tis. Kč         
Dětská hřiště –            1 000  tis. Kč 
Údržba bikeparku –           30 tis. Kč 
Odměny trenérů –          400 tis. Kč       
Rezerva komise –            250 tis. Kč 

Usnesení č. 
01/25 

Nehlasovalo se 

    

2. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o programových žádostech v dotačním řízení na podporu 
provozních výdajů sportovních organizací.  
K dispozici je 1 300 tis. Kč k rozdělení: 
 Podpora provozních výdajů ve výši 1 200 000 Kč „městská sportoviště “  a 100 000 
Kč „komerční sportoviště“  
220 tis. Kč bude použito na poskytnutí dotace pro TJ Sokol z rezervy komise  
 

Usnesení č. 
02/25 

Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací na podporu provozních výdajů 
sportovních organizací dle přílohy č. 1 
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hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

3. Komise diskutovala o programových žádostech v dotačním řízení na podporu 
činnosti sportovních organizací. Celkový počet sportujících dětí je rozdělen na děti 
soutěžící a rekreační. Byla provedena namátková kontrola u soutěžících dětí. 
Nesrovnalosti byly řešeny výzvou k doložení všech sportujících dětí v kategorii 
soutěžní do 8. 4.2025. Komise dále diskutovala o možnosti podporovat v roce 2025 
pouze soutěžících sportovce a kontrolu provést u 100% sportovců. V případě 
nesrovnalosti poskytnout 0 Kč dotace. Nutné uvést v Dotačním programu. 
K problematice se vrátíme na podzim 2025 

Usnesení č. 
03/25 

Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací na podporu činnosti sportovních 
organizací dle přílohy č. 2 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

4. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o individuálních žádostech. 

Usnesení č. 
04/25 

Komise doporučuje RaM poskytnutí individuálních dotací dle přílohy č. 3    

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

5. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o dětských hřištích a sportovištích ve městě a integrovaných 
obcích. Jsou objednány prvky na Výsluní, Wembley, Husovku, Kopala od společnosti 
Hras Havířov. Instalace bude provedena na jaře 2025.  
Komise byla informována o realizaci úprav na stadionu.  

Usnesení č. 
05/25 

Nehlasovalo se 

    

6.  Diskutovalo se o nutnosti prověřit možnostech pronájmu hřiště s umělou trávu. Kdo 
může fakturovat za pronájem plochy. M. Nádvorníková prověří u J. Drábka a K. 
Kalouska. 

Usnesení č. 
06/25 

 
Nehlasovalo se 

 

V Litomyšli dne 2. 4. 2025  

podpis předsedy komise 

 


